
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Dato:  Onsdag d. 27/11–2024, kl. 19.00.  
Mødeleder:  Camilla      

Referat: Anne                        Brød: Bo                       Afbud: Kristina, Bjørn                    

 

Pkt. 79: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 

2. Skolebestyrelsesformanden 

3.Andre: 

 

Ad.79 

1:  

Henvendelse fra far i Toustrup vedr. cykelsti. Hvem fra 

skolebestyrelsen vil være vores trafik-ordfører? 

0.klasses indskrivning går i gang her i december med  

Besøg af Borgmester. 

2:  

Dialogmøde: Der var lidt dialog, men først var der orientering fra 

formanden for udvalget, hvor man kunne spørge. 

Foredrag med Stefan Herman. 

Herefter gruppearbejde med politiker og andre skoler. 

3:  

6.klasse laver skuespil lige nu. 

Den vises torsdag i uge 50. 

5.klasse vandt igen ”Hvem vil være litterær?” 

 

Pkt. 80: Fælles fritid 

 

Evaluering af workshop d. 17/9 

og d. 24/10 

 

Skal vi tage noget med videre? 

Hvis ja - hvordan arbejder vi så 

videre med det? 

 

Ad. 80 

Drøftelse: 

-Kommer der en tilbagemelding fra SDU? 

-Hvis vi ikke kan mønstre flere folk til de møder, så er der nok ikke 

behov for at vi gør mere. 

-Der er jo rigtig mange ting allerede i Sorring.  

-Vi kan tilbyde at man må slå nye aktiviteter op på Aula eller på 

skolen. 

-Der mangler måske sport for elever efter 6.klasse. 

-Måske kunne en klubaftner for de store være godt. Man kan måske 

gå sammen med Gjern og Fårvang. Der er klub i Fårvang hver 

mandag. 

-Vi skal fortælle forældrene i 6.klasse, at de har mulighed for at lave 

hyggeaftner for børnene efter de er stoppet på Sorring skole. 

 

Men hvordan får vi det med til det store møde med alle forældrene? 

At holde fast i det nære, i fællesskabet. 

 

Pkt. 81: Lån af skolens lokaler  

 

Orientering og kvalificering fra 

skolebestyrelsen 

 

Se bilag 

 

Ad. 81 

 

Bestyrelsen enig i de nye regler. Skolekøkkenet kommer også med 

som noget der kan lånes. 

Man låner gennem lærerne. 

 

Gælder fra d. 1/1 2025 for nye bookninger. 

 



                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
Pkt. 82: Flere børn går i skole i 

lokalområdet. 

Nyt tiltag på Sorring skole – som 

måske allerede kan blive et 

pilotprojekt i skoleåret 2025/2026 

Ad.82 

 

Bestyrelsen udtaler, at hvis økonomi, struktur o.l. er i orden, så synes 

de at børnene skal blive i lokalområdet. 

 

 

Pkt.83: Skoletur til København 

for 6-kl. 

I år prøver vi at sende 6.klasse til 

København og Tivoli som en del 

af deres ”løn” for at være 

skolepatrulje. Eleverne kører 

gratis med DSB, man skal dog 

have mindst 2 overnatninger. 

Skolen plejer at betale for en tur 

til Legoland. Indgang + bus for 

ca. 10.000 kr. for en klasse. 

Turen til København kan ikke 

gøres for 10.000 kr. 

Vores 6.klasse har arbejdet og 

tjent penge til klassekassen. Noget 

som forældrerådet har stået for. 

Men hvad tænker 

skolebestyrelsen at 

forældrene/forældrerådet skal/kan 

dække af udgifter og hvilket beløb 

er rimeligt at kræve af forældrene, 

hvis deres barn skal deltage i 

turen? 

Ad.83 

 

Hvad hvis man ikke er med i skolepatruljen, må man så også komme 

med? 

Er det frivilligt at deltage? 

Tivolituren er ”løn” for skolepatruljen.  

 

AH har snakket med 6.klasses forældreråd, om at turen er 6.klasses 

afslutningstur, så derfor skal der ikke holdes andre afslutningstur. 

 

6.klassse er dyr med karameller, afslutning m.m. Måske er 

København turen for dyr. 

 

I 5.klasse så tages det på et forældremøde om forældrene vil at 

eleverne skal til København i 2 dage og i Tivoli eller til Legoland 

 

Det er svært at sætte beløb på pr. elev, når man ikke ved hvad turen 

faktisk koster.  

Hvis eleverne både skal arbejde og betal, så er det svært hvor meget 

der skal gives. 

AH laver et regnskab. Skolebestyrelsen skal efterfølgende vurdere 

om det er en udgift der bliver for dyr for skolen og for forældrene. 

 

Pkt. 83: Håndbog til forældrene 

på Sorring skole 

Ad. 83 

Udsat 

Pkt. 84: Åbent punkt og 

eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op 

på et senere møde. 

 

Ad.84 

Vi har tjekket alle radiatorerne på skolen og alle sidder fast. 

 

Næste møde:  

Emne til stormøde. 

Budget for Københavnerturen. Hvad kvæver turen af ekstra betaling? 

Håndbog til forældrene 

 

Forslag: Tur ud af huset i klubben – er det en mulighed? 

 

 

   Næste møde d. 28/1-2025 kl. 19.00 

 


